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Allmänhetens frågestund och ledamöternas frågestund 
 
Allmänhetens frågestund 

1. En medborgare säger att personalsituationen på Torpa förskola är akut 

och har varit så länge och frågar barn- och utbildningsnämndens vice 

ordförande om skolchefen är medveten om problemen. Medborgaren 

frågar också vilka förebyggande åtgärder som finns för att inte hamna i 

denna situation igen, vad som kommer att ske för att barnen och 

föräldrarna ska känna trygghet i att personalen vill stanna kvar och att 

vuxenmobbingen ska upphöra. 

 

Barn- och utbildningsnämndens vice ordförande Ulla Hansson (M) 

svarar att hon känner till att det har varit svårt att få tag i vikarier till 

Torpa förskola, men inte att situationen har försämrats. Hansson (M) tar 

med sig frågan till förvaltningen.  

 

2. En medborgare frågar kommunstyrelsens ordförande om eleverna på 

fritids i Södra Ljunga kommer att få skolskjuts framöver, såsom elever 

som exempelvis går på skola i Ljungby får skjuts till fritids nära sitt hem 

i Kånna, eftersom likställighetsprincipen gäller. 

 

Kommunstyrelsens ordförande säger att han inte kan svara på den 

frågan. Det hade varit enklare om frågan hade ställts till förvaltningen 

istället. 

 

3. En medborgare frågar kommunstyrelsens ordförande varför eleverna på 

Lingbygdens friskola inte har erbjudits plats på  Ivla-turen som går nära 

skolan, när det står i verksamhetsplanen för skolskjuts att elever som inte 

har rätt till skolskjuts men som bor utmed linjen kan få åka med 

bussturen i mån av plats. 

 

Kommunstyrelsens ordförande säger att han inte heller kan svara på den 

här frågan, men att han ska ta upp den med ordföranden i barn- och 

utbildningsnämnden och återkoppla till medborgaren. 

 

4. En medborgare frågar barn- och utbildningsnämndens vice ordförande 

varför nämnden inte har räknat på det sätt som medborgaren gör, när det 

gäller skolskjuts. 
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Barn- och utbildningsnämndens vice ordförande Ulla Hansson (M) 

svarar att grundprincipen, som har fastställts i nämndens reglemente, är 

att nämnden ansvarar för att all verksamhet ska bedrivas i enlighet med 

gällande lagstiftning och styrdokument. Skollagen stipulerar att ansökan 

om skolskjuts ska prövas individuellt. Därför kan man inte räkna på en 

summa för alla barn som bor utmed linjen. 

 

5. En medborgare berättar att flera kommuner erbjuder skolskjuts till elever 

på friskolor om inte resvägen är längre än till den anvisade skolan. 

Medborgaren frågar Lars-Ove Johansson (C) varför det finns större 

hinder i Ljungby kommun att göra detta, än i andra kommer. 

 

Lars-Ove Johansson (C) säger att han inte kan svara på den frågan, men 

att han tar med sig den. 

 

6. En medborgare frågar tekniska nämndens ordförande om inte tekniska 

nämnden förstår vad rättvisa betyder, eftersom de har svarat på hans 

medborgarförslag att åtgärden inte bidrar till ökad rättvisa och skälighet. 

 

Tekniska nämndens ordförande säger att medborgarens förslag har 

avslagits av nämnden eftersom det inte går att särskilja privatpersoners 

fria inlämning av större mängder avfall på Bredemad från företag som 

ska betala för inlämnandet. 

 

Ledamöternas frågestund 
1. Liselotte Åhlander (S) frågar personal- och arbetsmarknadsutskottets 

ordförande vad utskottet har gjort den här mandatperioden för att få ner 

sjukskrivningstalen. 

 

Personal- och arbetsmarknadsutskottets ordförande Carina Bengtsson 

(C) svarar att de har tagit fram en ny verksamhetsplan för HR strategi. 

Utifrån den finns många åtgärder som görs och som ska göras, berättar 

Bengtsson (C) som räknar upp flera av aktiviteterna. 

 

2. Roland Johansson (ALT) frågar valberedningens ordförande om 

beredningen har diskuterat frågan om lämpligheten at utse en ordförande 

vars maka jobbar inom förvaltningen och om beredningen i så fall kom 

fram till något. 

 

Valberedningens ordförande Stefan Bramstedt (M) säger att han inte kan 

uttala sig om det. 

 

3. Kerstin Wiréhn (V) ställer frågor till kommunstyrelsens ordförande med 

anledning av TV-programmet Uppdrag Gransknings granskning av hur 
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ett företag har sålt bland annat vägsalt till en majoritet av kommunerna, 

till ett överpris. Wiréhn (V) undrar om Ljungby kommun har handlat 

varor av företaget och i så fall vad som har framkommit av inköparna.  

 

Kommunstyrelsens ordförande Magnus Gunnarsson (M) svarar att han 

inte har någon kännedom om det, men att han ska ta reda på det. 

 

4. Emma Johansson Gauffin (S) säger att uppgiften har nått henne att 

personer ansöker om bygglov för fritidshus fastän de ämnar bosätta sig i 

huset permanent. Johansson Gauffin (S) frågar miljö- och byggnämndens 

ordförande om han känner till det här, hur han ser på detta och om 

nämnden försöker vidta några åtgärder kring det här. 

 

Miljö- och byggnämndens ordförande Kent Danielsson (C) svarar att det 

är ganska vanligt att man söker för fritidshus, det är lättare byggregler 

då, men att kommunen inte kan göra någonting åt det. Det är något som 

måste ändras på nationell nivå.  

 

5. Christian Johansson (V) frågar personal- och arbetsmarknadsutskottets 

ordförande varför fler anställda söker sig till HVC (företagshälsa). 

 

Personal- och arbetsmarknadsutskottets ordförande Carina Bengtsson 

(C) säger att hon inte kan svara på frågan men att hon ska ta reda på 

svaret. 

 

6. Caroline Holmqvist Henrysson (S) frågar tekniska nämndens ordförande 

hur det går med utemiljön på Astradskolan. 

 

Tekniska nämndens ordförande svarar att han var på plats när det 

asfalterades tidigare i höstas, men att det kanske finns mer att göra och 

att han vill uppdatera sig på detta och återkomma i frågan. 

 

7. Magnus Carlsson (S) säger att barn- och utbildningsnämnden har drivit 

på frågan om att fotbollsplanen på Astradskolan skulle göras i ordning, 

eventuellt grusas. Det utlovades för två år sedan. Carlsson (S) frågar 

tekniska nämndens ordförande vad som händer i frågan. 

 

Tekniska nämndens ordförande svarar att han tar med sig frågan, för 

visst ska den här planen ställas i ordning på något sätt.


